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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-14/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,   25.  02.  2011 
                                    
 
 

 
ZAPISNIK 

S 7.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

7  sjednica VMO Brašćine-Pulac održana u utorak 25. 02. 2011 s početkom u 17,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni: 
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ksenija Marojević Velčić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Teo Božanić, član VMO 
4. Valić Franjo,član VMO 
5. Ivana Prpić, tajnik MO 
 

Ostali nazočni: 

Sjednici nisu bili nazočni: 
6. . Jordan Ante, član VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
1. Usvajanje financijskog plana VMO za 2011. godinu 
2. Razno – tekuća problematika 

- radovi u Ulici Kozala kod k.br.60A 
- planirani radovi vodovoda i kanalizacije 
- preregulacija prometa u Ulici Kapitanovo 
- realizirani radovi na području MO 
- problem produženja linije 4A prema Sv. Katarini 

                
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
Ad1. 
Predsjednik Vijeća upoznao vijećnike sa Financijskim planom VMO za 2011 godinu te im 
obrazložio da se isti izrañuje prema donesenom Programu rada VMO za 2011 godinu  (Financijski 
u prilogu zapisnika i web stranici mo.brascine-pulac@rijeka.hr) 

Zaključak: 
Vijeće jednoglasno prihvaća Financijski plan VMO za 2011. godinu 
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Ad.2/1 
Predsjednik Vijeća upoznao vijećnike sa radovima na području MO u Ulici Kozala , gradnjom 

Stambene ulice Lukovići koja je  započela 31.01.2011. U sklopu izgradnje pristupne ulice u 
ukupnoj dužini od cca 90 m, biti će izgrañena sva potrebna infrastruktura za buduće stambene 
objekte, kao što su sanitarna kanalizacija, vodovod ,plinska instalacija , javna rasvjeta te razvod 
niskog napona. Ulica je dvosmjerna sa širinom kolnika 2* 3,00 m, sa okretištem, parkiralištem sa 
sjeverne strane te zelenim pojasom širine cca 3,0m  na južnoj strani izmeñu kolnika i pješačkog 
hodnika. Glavni izvoñač je Strabag d.o.o. a nadzorna služba je Tehprojekt konzalting d.o.o., rok 
izgradnje je 120 radnih dana. Napomenuo je da se i na web stranici mjesnog odbora Brašćine-
Pulac stavi obavijest i upozorenje grañanima o izvoñenju radova i na oprez zbog učestalog izlaza 
kamiona koji izlaze na Ulicu Kozala kod kućnog broja 71. 
Vijeće jednoglasno prihvatilo i podržalo predsjednika. 

 
.  
Ad.2/2 
Predsjednik upoznao vijećnike sa održanog sastanka koji se održao danas u 12.00  u Odjelu za 
komunalni sustav sa predstavnicima VIKa i OGU za komunalni sustav te upoznaje vijećnike sa  
radovima  na izgradnji 185 m vodovodnog ogranka ulici Zeleni put i Brašćine 195 m vodovodnog 
ogranka te Vinogradskoj  ulici 310 m sustava javne vodoopskrbe i 340m sustava javne odvodnje 
otpadnih voda uz istovremenu ugradnju plinske instalacije i obnove završnog sloja kolnika. Radovi 
će započet  1. ožujka 2011. godine. Iako ugovoreni rok izvoñenja iznosi 180 dana, sukladno 
predloženoj dinamici izvoñača radova, završetak radova moguće je očekivati za 90 dana od 
njihova početka. 
Ove ulice će  tijekom izvoñenja radova biti zatvorene za promet vozilima zbog nedovoljne širine 
kolnika ceste za istovremeno izvoñenje radova i odvijanje prometa na njima. 
Izvoñač grañevinskih radova je tvrtka BIMONT d.o.o. Rijeka, a stručni će nadzor nad njihovim 
izvoñenjem obavljati Ured ovlaštenog inženjera grañevinarstva IVANOV RADE. 
Ugovorena vrijednost izvoñenja radova i obavljanja nadzora nad njima, uključujući usluge 
koordinacije provoñenja zaštite na radu, u ove tri ulice iznosi oko 800.000,00 kn (uključen PDV). 
Takoñer je napomenuo da bi bilo potrebno održati Zbog grañana Ulice Vinogradska sa prijedlogom 
prezentacije projekta te pozvati zadužene da isti prezentiraju 
 
Vijeće jednoglasno izrazilo zadovoljstvo spomenutim radovima te se slaže da se održi Zbor 
grañana Ulice Vinogradkse za 04. 03. 2011. godine 
 
 
Ad.2/3 
Predsjednik Vijeća upoznao vijećnike da u prije pola godine tražili preregulaciju saobraćaja ulice 
Kapitanovo te je Rijekapromet dostavila prijedlog  
Vijeće jednoglasno prihvatilo prijedlog preregulacije saobraćaja Ulice Kapitanovo 

 
 
Ad.2/4 
Predsjednik upoznao vijećnike sa izvršenim radovima na području mjesnog odbora i to: 
Završeno je asfaltiranje u Ulici Lukovići prema kućnom broju 21 
podrezano je granje i prorijeñena površina u Uici Oktavijana Valića od kućnog broja 42 prema 
kućnom broju 46, te slijedi postavljanje rubnjaka u ulici Lukovići od k.br.25A prema Brašćinama te 
ureñenje pokosa i odrezati dio brda u ulici Internacionalnih brigada (ulaz) 
 
 
Ad.2/5 
Predsjednik upoznao vijećnike sa odgovorom Autotroleja za produženje linije 4A prema Sv. 
Katarini, odnosno stav Autotroleja je da s produženjem linije donosi i povećanje kilometara i to 
radnim danom za 50 km, a subotom za 25 km, a plan poslovanja za 2011 načinjen je prema 
elementima voznog reda iz 2010 te je potrebna suglasnost Grada Rijeke za povećanjem standarda 
na lokalnim linijama, te predsjednik predlaže da se Gradu Rijeka, odnosno OGU za komunalni 
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sustav dostavi zahtjev  za produženje dodatne linije 

Vijeće jednoglasno podržava prijedlog predsjednika . 

 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 

 

 


